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             Protokół nr XXI/2012 

  sesji Rady Powiatu Sztumskiego 
                z dnia 27 marca 2012 roku 

 

1.Otwarcie obrad.  

Otwarcia sesji oraz powitania przybyłych gości dokonała Przewodnicząca 

Rady Jolanta Szewczun.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady stwierdziła 

prawomocność obrad. W dniu 27 marca 2012 roku w sesji Rady Powiatu 

Sztumskiego wzięło udział 17 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu nr XXI/12. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do Protokołu nr XXI/12. 

3. Przyjęcie zmian do porządku obrad.  

Porządek sesji przewidywał: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Przyjęcie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu nr XIX oraz protokołu nr XX z sesji Rady Powiatu Sztumskiego. 

5. Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektora Epidemiologicznego w Sztumie z /s 

w Malborku – referuje Powiatowy Inspektor Andrzej Bielawski. 

8. Sprawozdanie z realizacji planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Likwidacji w Sztumie – referuje Likwidator Tadeusz Wojszkun. 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sztumie za 2011 

rok, w tym: 

- Informacja z realizacji PFRON oraz informacja dotycząca kierunków działania polityki 

rodzicielstwa w powiecie sztumskim – referuje Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska. 

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Sztumskiego z 

organizacjami pozarządowymi w 2011 roku – referuje Naczelnik Wydziału EK 

Aneta Kwiatkowska. 
11. Podjęcie uchwał Rady Powiatu Sztumskiego: 
a) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Sztumie za 2011 rok - referuje Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska. 

b) w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2012 roku - referuje Kierownik PCPR 

Ewelina Łęgowska. 
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c) w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie z 

odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstąpienia od ustalenia 

opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej - referuje Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska. 

d) w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sztumie - 

referuje Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska. 

e) w sprawie wyrażenia woli współpracy w zakresie realizacji projektu innowacyjnego 

„Pomorskie – dobry kurs na edukację. Wspieranie uczniów o szczególnych predyspozycjach 

w zakresie matematyki, fizyki i informatyki” - referuje Naczelnik Wydziału EK Aneta 

Kwiatkowska. 

f) w sprawie zawarcia umowy użyczenia nieruchomości wraz z obiektami budowlanymi na 

czas nieokreślony zajętych pod realizację projektu „Pętla Żuławska – rozwój turystyki 

wodnej. Etap I” na rzecz Stowarzyszenia Żuławy – Geodeta Powiatowy Wydziału GK 

Krystyna Szczepanek. 

g) w sprawie zawarcia umowy dzierżawy w drodze bezprzetargowej na czas nieokreślony 

lokalu użytkowego, zlokalizowanego w budynku przy ul. Reja 12, będącego z zarządzie 

Likwidatora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w likwidacji w 

Sztumie, stanowiącego własność Powiatu Sztumskiego na rzecz NZOZ LARMED w Sztumie 

- Geodeta Powiatowy Wydziału GK Krystyna Szczepanek. 

h) zmieniająca uchwałę nr XIX/124/2012 Rady Powiatu Sztumskiego z dnia 27 lutego 2012 

roku w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości zabudowanej oznaczonej działką 
nr 451 o powierzchni 0,3180 ha położoną w obrębie 1- miasta Dzierzgoń, gmina Dzierzgoń 
stanowiącą własność Powiatu sztumskiego na nieruchomość zabudowaną oznaczoną działką 
nr 611 o powierzchni 0,1647 ha położoną w obrębie 1- miasta Dzierzgoń, gmina Dzierzgoń, 
stanowiącą własność Miasta i Gminy Dzierzgoń - Geodeta Powiatowy Wydziału GK 

Krystyna Szczepanek. 

i) w sprawie powierzenia zadań własnych Powiatu – Gminom w zakresie bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych w roku 2012 – referuje Naczelnik Wydziału KT Maciej 

Derbich. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

13. Wnioski i oświadczenia. 
14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do Protokołu nr XXI/12. 

Ad.4 Zatwierdzenie protokołu nr XIX/2012 z sesji Rady Powiatu Sztumskiego 

oraz protokołu XX z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sztumskiego. 
  

Uwag do protokołów nie wniesiono. 

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zatwierdzenie w/w protokołów. 

 

Protokół nr XIX/2012 oraz nr XX z sesji Rady Powiatu Sztumskiego radni 

zatwierdzili jednogłośnie. 

 
Ad.5 . Informacja Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
międzysesyjnym. 
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Starosta Wojciech Cymerys przedstawił informację z działalności Zarządu 

w okresie międzysesyjnym.   

Informacja stanowi załącznik nr 4 do Protokołu nr XXI/12. 

 
Ad.6 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Piotr Stec nawiązał do zmian w szkolnictwie i  nowej podstawy 

programowej. Reforma wprowadzi wiele zmian w sposobie nauczania, a ich 

wdrożenie będzie należeć do dyrektorów szkół. W związku z tym zapytał, czy 

istnieje możliwość przesunięcia terminu przeprowadzenia konkursów na 

kandydatów na dyrektorów szkół podległych Powiatowi po to, żeby obecni 

dyrektorzy placówek mogli spokojnie zmiany te wprowadzić w życie 

Radny poruszył też sprawę roszczeń pracowników szpitala z tytułu 

niewypłaconych świadczeń z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. Z 

informacji jakie posiada, wynika, że część roszczeń z tego tytułu ulega 

przedawnieniu i nie zostanie przekazana pracownikom. Przypomniał, że w 

czasie procesu dotyczącego wprowadzenia zmian organizacyjnych w szpitalu 

sztumskim kadra pracownicza była niezwykle cierpliwym i wyrozumiałym 

partnerem w negocjacjach o te należne jej świadczenia. Radny poprosił, aby 

poszukać rozwiązania prawnego i świadczenia te wypłacić.  
Pan Stec poprosił również Starostę o informację na temat spotkania z 

Agencją Informacji i Inwestycji Zagranicznych, jakie miało miejsce w 

Starostwie Powiatowym w Sztumie, a także o informację dotyczącą 
wprowadzenia w życie ustawy nowelizacyjnej o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej. Radnego interesowała również sprawa elektrociepłowni, jaka 

ma powstać w Koniecwałdzie. Poprosił o kilka szczegółów na jej temat. 

Radnego Mariusza Żółtowskiego interesowała budowa nowej trafostacji 

na terenie szpitala sztumskiego. Zapytał, czy jej budowa nie będzie miała 

negatywnego wpływu na środowisko. 

Radna Beata Śrutkowska poinformowała, że stan drogi na odcinku 

Bukowo-Szropy, na który zwraca uwagę od kilku już miesięcy, pogarsza się z 

dnia na dzień. Mieszkańcy Bukowa i okolicznych wiosek są tak 

zdeterminowani, że zapowiedzieli blokadę drogi w Sztumie, co być może  

zwróci uwagę władz powiatowych na ich potrzeby. 

Radny Zygmunt Smoliński poinformował, że mieszkańcy Postolina 

wyrazili niezadowolenie z wydanego przez Starostę pozwolenia na użytkowanie 

nowej drogi przez pojazdy o ciężkim tonażu tj. od 20 do 40 i więcej ton. Radny 

zapytał, jak długo ta sytuacja jeszcze potrwa. 

Radna Elżbieta Domańska nawiązała do informacji Starosty z działalności 

Zarządu w okresie międzysesyjnym. Radną interesował temat w zakresie 

edukacji, kultury i zdrowia, a mianowicie plan dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. Zapytała, czy podział środków na to 
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zadanie dokonano zgodnie z literą prawa. Radna poprosiła o podanie składu 

komisji konkursowej na wyłonienie kandydatów na dyrektorów szkół i 

placówek szkolno-wychowawczych, a także o informację w sprawie wykupu 20 

działek od osób fizycznych pod odbudowę koryta Kanału Modrego. 

Radną Irenę Szmiłyk interesował sposób zagospodarowania lokalu 

mieszkalnego w Dzierzgoniu, po grupie usamodzielnienia z Domu Dziecka w 

przypadku braku zainteresowania jego kupnem w drodze w przetargu. 

Radny Ryszard Mojecki zapytał, czy sporządzono plan dróg powiatowych 

przeznaczonych do remontu po zimowych uszkodzeniach. Przypomniał o złym 

stanie technicznym drogi Stary Targ-Kalwa. 

Radnego Józefa Kanię interesowało dlaczego zaniechano zapraszania 

radnych na licealiady organizowane w szkołach podległych Powiatowi. 

 

Ad.7 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektora 
Epidemiologicznego w Sztumie z /s w Malborku 
 

Zastępca Powiatowego Inspektora Epidemiologicznego Maria Grabowska 

przedstawiła i omówiła sprawozdanie z powyższej działalności. Dodała, że na 

posiedzeniu Komisji ds. Społecznych zwrócono uwagę na pogłoski o złej 

jakości wody pitnej w Dzierzgoniu. Pani Grabowska wyjaśniła, że wyniki badań 
jakie przeprowadzono w tym zakresie nie wykazały żadnych bakterii, co 

oznacza, że jakość wody pitnej jest dobra. Poinformowała też o tym, że złej 

jakości proszek jajeczny, jaki zastosowano w produktach piekarniczych 

wycofano z terenu powiatu sztumskiego. Badania wykazały, że po obróbce 

termicznej tego proszku, jest on w produktach nieszkodliwy dla zdrowia. 

Sprawą nieświeżego proszku jajecznego zajęła się również prokuratura.  

Radnego Zbigniewa  Zwolenkiewicza interesowało, czy na terenie 

powiatu występowały u zwierząt przypadki wścieklizny. 

Pani Grabowska wyjaśniła, że było kilka zgłoszeń o podejrzeniu 

wścieklizny, lecz okazały się nieprawdziwe.  

Przewodnicząca Rady Jolanta Szewczun zapytała, czy szpital sztumski ma 

własne ujęcie wody i jaka jest jej jakość na obecną chwilę. 
Pani Grabowska poinformowała, że sieć poboru wody w szpitalu jest 

monitorowana i na dzień dzisiejszy woda w szpitalu jest dobrej jakości. 

 

Radni więcej uwag i zapytań nie wnieśli. 

Sprawozdania i informacja stanowią załączniki nr 5 do Protokołu nr XXI/12. 

 
Ad.8 Sprawozdanie z realizacji planu finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Likwidacji w Sztumie 
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 Likwidator SPZOZ w Sztumie Tadeusz Wojszkun przedstawił i omówił 

sprawozdanie w przedmiotowej sprawie.  

Radnego Mariusza Żółtowskiego interesowała sprawa przychodów jakie 

wpływają z dzierżawy szpitala.  

Skarbnik Lucyna Bednarska wyjaśniła, że przychody z dzierżawy szpitala 

wykazane są po stronie dochodowej w dziale 70005, par 075 w sprawozdaniu z 

wykonania budżetu powiatu za 2011 rok, które radni otrzymali drogą 
elektroniczną. 
Radny Józef Kania zapytał jak długo jeszcze potrwa likwidacja SPZOZ w 

Sztumie. 

Skarbnik wyjaśniła, że zmiany jakie mają być wprowadzone w ustawie o 

finansach publicznych wskazują, że długi szpitali, które nie zostały 

przekształcone w spółki samorządowe, będą długami jednostek samorządowych. 

Jeśli zmiany te wejdą w życie, to Zarząd podejmie kroki zmierzające do 

skrócenia procesu likwidacji dlatego, że strata z tego tytułu nie pozwoli 

uchwalić budżetu powiatu na następne lata. Faktyczny proces likwidacji SP 

ZOZ może jeszcze potrwać do dwóch lat. 

 

Radni uwag więcej nie wnieśli  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do Protokołu nr XXI/12. 

 
Ad.9 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Sztumie za 2011 rok, w tym: 
- Informacja z realizacji PFRON oraz informacja dotycząca kierunków 

działania polityki rodzicielstwa w powiecie sztumskim 
 
 
 Kierownik PCPR w Sztumie Ewelina Łęgowska przedstawiła i omówiła 

sprawozdanie z powyższej działalności oraz złożyła informację z realizacji 

PFRON, a także informację dotyczącą kierunków działania polityki 

rodzicielstwa w powiecie sztumskim. 

 
W dyskusji udział wzięli: radny Piotr Stec, Starosta Wojciech Cymerys, radna 

Elżbieta Domańska, Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska, Skarbnik Lucyna 

Bednarska. Tematem dyskusji były koszty związane z utrzymaniem dziecka w 

nowo powstałych Domach Dla Dzieci w Dzierzgoniu i Szropach oraz ustawa o 

wspieraniu rodziny i  systemie pieczy zastępczej. 
 

Radni uwag więcej nie wnieśli  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do Protokołu nr XXI/12. 
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Ad.10 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu 

Sztumskiego z organizacjami pozarządowymi w 2011 roku 
 
 Naczelnik Wydziału EK Aneta Kwiatkowska przedstawiła i omówiła 

sprawozdanie z realizacji programu w przedmiotowej sprawie, 

 
 
Radni uwag nie wnieśli  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do Protokołu nr XXI/12. 

 
Ad.11  Podjęcie uchwał Rady Powiatu Sztumskiego:  

 
a) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Sztumie za 2011 rok 
 

Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska przedstawiła i omówiła projekt 

powyższej uchwały. Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez komisje ds. 

Społecznych i Komisję ds. Budżetu Rady Powiatu. 

 
Uwag do projektu nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały. 

 
W obecności 16 radnych( radny Zwolenkiewicz był nieobecny podczas 

głosowania) 

 Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXI/129/2012 w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Sztumie za 2011  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do Protokołu nr XXI/12. 

 
b) w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne 

zadania w 2012 roku 
 

Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska przedstawiła i omówiła projekt 

powyższej uchwały. Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowano na posiedzeniu 

Komisji ds. Społecznych oraz na posiedzeniu Komisji Budżetowej Rady Powiatu. 

 

Uwag do projektu nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały. 
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W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXI/130/2012( radny Zwolenkiewicz powrócił na obrady) w 

sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 2012 roku.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do Protokołu nr XXI/12. 

 

c) w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w 
części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia 
na raty lub odstąpienia od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy 
zastępczej 

 

Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska przedstawiła i omówiła projekt 

powyższej uchwały. Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowano na posiedzeniu 

Komisji ds. Społecznych oraz na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Rady 

Powiatu. 

 

Radni  uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały 

 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXI/131/2012 w sprawie szczegółowych warunków umorzenia w 

całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, 

rozłożenia na raty lub odstąpienia od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy 

zastępczej 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do Protokołu nr XXI/12. 

 

d) w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Sztumie 

 
Kierownik PCPR Ewelina Łęgowska przedstawiła i omówiła projekt 

powyższej uchwały. Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowano na posiedzeniu 

Komisji ds. Społecznych. 

 

Radni uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały. 
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W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXI/132/2012 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego centrum 

Pomocy Rodzinie w Sztumie 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do Protokołu nr XXI/12. 

e) w sprawie wyrażenia woli współpracy w zakresie realizacji projektu 

innowacyjnego „Pomorskie – dobry kurs na edukację. Wspieranie 
uczniów o szczególnych predyspozycjach w zakresie matematyki, fizyki 
i informatyki” 

Naczelnik Wydziału EK Aneta Kwiatkowska przedstawiła i omówiła projekt 

powyższej uchwały. 

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowano na posiedzeniu Komisji ds. Edukacji 

 Radni  uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały. 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXI/133/2012 w sprawie wyrażenia woli współpracy w zakresie 

realizacji projektu innowacyjnego „Pomorskie – dobry kurs na edukację. 
Wspieranie uczniów o szczególnych predyspozycjach w zakresie matematyki, fizyki 

i informatyki” 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do Protokołu nr XXI/12. 

 

f) w sprawie zawarcia umowy użyczenia nieruchomości wraz z obiektami 

budowlanymi na czas nieokreślony zajętych pod realizację projektu 
„Pętla Żuławska – rozwój turystyki wodnej. Etap I” na rzecz 
Stowarzyszenia Żuławy 

Geodeta Powiatowy Wydziału GK Krystyna Szczepanek przedstawiła i 

omówiła projekt powyższej uchwały.  

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowano na Komisji ds. Społecznych 

oraz na Komisji ds. Budżetu.  

Radni  uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały. 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie  podjęła 

uchwałę nr XXI/134/2012 w sprawie zawarcia umowy użyczenia nieruchomości 
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wraz z obiektami budowlanymi na czas nieokreślony zajętych pod realizację 
projektu „Pętla Żuławska – rozwój turystyki wodnej. Etap I” na rzecz 

Stowarzyszenia Żuławy 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do Protokołu nr XIX/12. 

 

g) w sprawie zawarcia umowy dzierżawy w drodze bezprzetargowej na 
czas nieokreślony lokalu użytkowego, zlokalizowanego w budynku przy 

ul. Reja 12, będącego z zarządzie Likwidatora Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w likwidacji w Sztumie, 
stanowiącego własność Powiatu Sztumskiego na rzecz NZOZ LARMED 
w Sztumie 

 

Geodeta Powiatowy Wydziału GK Krystyna Szczepanek przedstawiła i 

omówiła projekt powyższej uchwały.  

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowano na Komisji ds. Społecznych 

oraz na Komisji ds. Budżetu. 

 
Radni  uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały. 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie podjęła uchwałę 
nr XXI/135/2012 w sprawie zawarcia umowy dzierżawy w drodze bezprzetargowej 

na czas nieokreślony lokalu użytkowego, zlokalizowanego w budynku przy ul. Reja 

12, będącego z zarządzie Likwidatora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w likwidacji w Sztumie, stanowiącego własność Powiatu Sztumskiego 

na rzecz NZOZ LARMED w Sztumie 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do Protokołu nr XXI/12. 

h) zmieniająca uchwałę nr XIX/124/2012 Rady Powiatu Sztumskiego z 

dnia 27 lutego 2012 roku w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości zabudowanej oznaczonej działką nr 451 o powierzchni 
0,3180 ha położoną w obrębie 1- miasta Dzierzgoń, gmina Dzierzgoń 
stanowiącą własność Powiatu sztumskiego na nieruchomość 
zabudowaną oznaczoną działką nr 611 o powierzchni 0,1647 ha 
położoną w obrębie 1- miasta Dzierzgoń, gmina Dzierzgoń, stanowiącą 
własność Miasta i Gminy Dzierzgoń 

Geodeta Powiatowy Wydziału GK Krystyna Szczepanek przedstawiła i 

omówiła projekt powyższej uchwały.  

Projekt uchwały pozytywnie zaopiniowano na Komisji ds. Budżetu. 

W dyskusji udział wzięli: Radny Mariusz Żółtowski, Starosta Wojciech Cymerys 
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Radni więcej uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały. 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego15 głosami „za” 2 głosami 

„przeciw” podjęła uchwałę nr XXI/136/2012 zmieniającą uchwałę nr 

XIX/124/2012 Rady Powiatu Sztumskiego z dnia 27 lutego 2012 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości zabudowanej oznaczonej działką nr 

451 o powierzchni 0,3180 ha położoną w obrębie 1- miasta Dzierzgoń, gmina 

Dzierzgoń stanowiącą własność Powiatu sztumskiego na nieruchomość 
zabudowaną oznaczoną działką nr 611 o powierzchni 0,1647 ha położoną w 

obrębie 1- miasta Dzierzgoń, gmina Dzierzgoń, stanowiącą własność Miasta i 

Gminy Dzierzgoń. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do Protokołu nr XXI/12. 

i) w sprawie powierzenia zadań własnych Powiatu – Gminom w zakresie 
bieżącego utrzymania dróg powiatowych w roku 2012 

Naczelnik Wydziału KT Maciej Derbich przedstawił i omówił projekt 

powyższej uchwały. Projekt pozytywnie zaopiniowała komisja ds. Budżetu i 

Komisja ds. Społecznych. 

Radni uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt  uchwały. 

W obecności 17 radnych Rada Powiatu Sztumskiego jednogłośnie podjęła uchwałę 
nr XXI/137/2012 w sprawie powierzenia zadań własnych Powiatu – Gminom w 

zakresie bieżącego utrzymania dróg powiatowych w roku 2012 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do Protokołu nr XXI/12. 

Ad.11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Odpowiedzi w sprawie zapytania radnego Steca dotyczącego przesunięcia 

terminu przeprowadzenia konkursu na dyrektorów szkół podległych Powiatowi  

udzieliła Naczelnik wydziału EK Aneta Kwiatkowska. Wyjaśniła, że zgodnie z 

ustawą o systemie oświaty kadencja dyrektora danej placówki oświatowej trwa 5 

lat szkolnych. Po upływie tego czasu można powierzyć na dłuższy okres 

obowiązki dyrektora, jednakże po uzgodnieniu z Kuratorem Oświaty oraz po 

uzyskaniu opinii rady szkoły, a także rady pedagogicznej. Powody, dla których 

konkurs miałby być odłożony w czasie muszą być ważne i uzasadnione. 
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Starosta poinformował, że Zarząd ma świadomość zmian jakie będą 
następować w szkolnictwie, ale konkurs został ogłoszony i wpłynęły już oferty  

kandydatów na dyrektorów. 

 

Likwidator SP ZOZ w Sztumie Tadeusz Wojszkun poinformował radnych w 

sprawie należności dla pracowników szpitala z Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych. Wyjaśnił, że o fakcie przedawnienia  części należności pracowniczych 

z zakładowego funduszu świadczeń socjalnych poinformował działające przy 

szpitalu Związki Zawodowe. Po spotkaniu ze Związkami wypracowano 

stanowisko, że związki zasięgną w tej sprawie opinii prawnej i jeśli będzie ona 

sprzeczna z opinią jaką im przedstawiono, to będą prowadzone dalsze negocjacje. 

Na dzień dzisiejszy obowiązuje podstawa prawna o przedawnieniu świadczeń.  
 

Starosta Wojciech Cymerys udzielił informacji dotyczącej celu wizyty w 

Starostwie przedstawiciela Polskiej Agencji Informacji i Inwestycji Zagranicznych 

Marka Łyżwy.  W spotkaniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Gminy Sztum, a 

także przedsiębiorcy z terenu powiatu. Celem spotkania było zwrócenie uwagi 

Agencji na atrakcyjność naszego regionu i promowanie go pod kątem inwestycji. 

Po spotkaniu zwiedzono tereny Pomorskiej Strefy Ekonomicznej w Sztumie. 

Zainteresowanie Agencji naszą strefą ekonomiczną było duże.  

 

Kierownik PCPR w Sztumie Ewelina Łęgowska przedstawiła informację na 

temat wprowadzenia w życie nowelizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej. Poinformowała, iż Pomorskie Forum Pomocy Społecznej, 

którego jest członkiem, złożyło petycję w sprawie  wprowadzenia wszystkich do 

ustawy zmian. Szczególną uwagę w treści petycji zwrócono na ponoszenie przez 

samorządy kosztów związanych z utrzymywaniem lokali mieszkalnych rodzin 

zastępczych. Wiadomym jest, że są to wysokie koszty, na które samorządy nie 

posiadają środków finansowych. 

 

Naczelnik Wydziału OŚ Adrianna Dobrzyńska udzieliła odpowiedzi w 

sprawie powstania elektrociepłowni w Koniecwałdzie. Wyjaśniła, że 

elektrociepłownia powstanie na działce nr 251/59 przy zakładzie Widok –Energia 

w Koniecwałdzie. Obecnie ogłoszono przetarg na zaprojektowanie i jej wykonanie. 

Elektrociepłownia będzie wytwarzać energię w oparciu o biomasę, zaś 
produkowane ciepło będzie wykorzystywane jedynie na użytek elektrociepłowni i 

zakładu „Widok Energia”. 

 

Jeśli zaś chodzi o budowę stacji  transformatorowej na terenie szpitala 

sztumskiego wyjaśnień udzielił Naczelnik Wydziału AB Wojciech Babalski. 

Budowa stacji transformatorowej ma zapewnić bezprzerwowe dostarczenie energii 

nowo powstałemu oddziałowi kardiologii. Transformator będzie generował 

napięcie o mocy 15 kV co oznacza, że nie będzie negatywnie oddziałowywał na 
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środowisko  i nie będzie oddziaływania elektromagnetycznego. Wartością 
graniczną powodującą  negatywne oddziaływanie stacji transformatorowej na 

środowisko jest moc 110 kV lub większa. 

 

Co zaś się tyczy drogi Jordanki-Szropy Naczelnik Wydziału KT Maciej 

Derbich wyjaśnił, że wszelkie próby naprawy drogi kończyły się niepowodzeniem. 

Poproszono więc geologa o zbadanie przyczyn zapadania się pewnego odcinka na 

tej drodze. Wyniki badań nie są jeszcze znane. Sugestia radnej Śrutkowskiej co do 

wprowadzenia ograniczenia prędkości do 20 km/godz. będzie wzięta pod uwagę. 
Wicestarosta Antoni Downarowicz dodał, że koszt naprawy drogi Jordanki- 

-Szropy będzie już kosztem inwestycyjnym, a nie kosztem cząstkowych napraw. 

 

Gdy chodzi o drogę  Sztum - Postolin Starosta Wojciech Cymerys wyjaśnił, 

że faktycznie wydał pozwolenie na poruszanie się ciężkiego sprzętu po tej drodze 

na prośbę właściciela wyrobiska kruszywa w Nowej Wsi. Droga polna, którą 
właściciel wyrobiska kierował pojazdy z kruszywem do drogi wojewódzkiej nr 55 

była uszkodzona w takim stopniu, że nie było możliwości przejazdu nią. 
Zezwolenie na poruszanie się pojazdów drogą Sztum-Postolin wydane było do 

24.03.2012 roku czyli do terminu wyremontowania drogi polnej.  

 

W sprawie podziału środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli 

odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału EK Aneta Kwiatkowska. Pani 

Kwiatkowska wyjaśniła, że podziału środków na powyższy cel dokonano zgodnie 

z przepisami zawartymi w Karcie Nauczyciela. Kwota 88.064 złotych jaka 

przypadła na placówki oświatowe podległe Powiatowi w roku 2012 stanowi 1% 

planowanych środków na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Co do składu 

Komisji konkursowych na przeprowadzenie konkursów na kandydatów na 

stanowiska dyrektorów szkół i placówek szkolno-wychowawczych to Zarząd 

podejmie w tej sprawie uchwałę w przyszłym tygodniu. W skład komisji wejdą 
przedstawiciele organu prowadzącego, Kuratorium Oświaty, Rady Pedagogicznej, 

Rady Rodziców oraz przedstawiciele związków zawodowych. 

Radna Domańska zwróciła się do Starosty z prośbą, aby sprawy dotyczące 

oświaty, a poruszane przez Zarząd mogły być przekazywane w formie informacji 

na posiedzeniach Komisji ds. Edukacji i Oświaty. 

 

Informacji w sprawie wykupu 20 działek od osób fizycznych udzielił 

geodeta powiatowy Wydziału GK Krystyna Szczepanek. Wyjaśniła, że procedura 

wykupu powyższych działek związana jest z odbudową koryta Kanału Modrego, a 

wykupu dokonuje się od osób fizycznych w obrębach: Bągart, Jasna, Bruk na rzecz 

Skarbu Państwa. Dodała, że zagospodarowanie nieruchomości Skarbu Państwa to 

zadanie zlecone Staroście Powiatowemu i Powiat z tego tytułu nie ponosi żadnych 

kosztów. 
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W sprawie lokalu mieszkalnego w Dzierzgoniu będącego własnością 
Powiatu, Starosta Wojciech Cymerys wyjaśnił, że w przypadku niewyłonienia 

oferenta w przetargu nieograniczonym, lokal przeznaczony będzie do wynajęcia. 

 

Wicestarosta Antoni Downarowicz poinformował, iż po rozstrzygnięciu 

przetargu, remonty dróg powiatowych rozpoczną się już w kwietniu br. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Sztumie Mariusz Krause 

poinformował, że informacja o Licealiadzie była umieszczona na stronie 

powiatowej oraz w prasie. Obiecał jednak, że w przyszłości zaproszenia do 

radnych będą wysyłane. 

Ad.12  Wnioski i oświadczenia radnych.  

Nie wniesiono   

Ad.13 Sprawy różne 

Radny Józef Kania poruszył sprawę farmy wiatraków w Postolinie i wiertni w 

Bągarcie. Zapytał kiedy ruszy budowa tej farmy i czy zakończono już 
poszukiwania gazu łupkowego.  

Wicestarosta Antoni Downarowicz wyjaśnił, że prace w Bągarcie zakończono, a 

wyniki wierceń przesłano do laboratorium w USA. Obecnie wiertnie przeniesiono 

do Starego Miasta. 

Co zaś do farmy wiatraków, to rozpoczęcie budowy jej zależy od inwestora – 

wyjaśnił Starosta Wojciech Cymerys. 

Starosta złożył radnym i zaproszonym gościom życzenia z okazji Świąt 
Wielkanocnych. 

Skarbnik Lucyna Bednarska poinformowała, że drogą elektroniczną złożono 

radnym sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 rok i będzie ono przedmiotem 

posiedzeń Komisji Rady w kwietniu br. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady następnej sesji odbędą się 24 

kwietnia 2012 roku. 

Ad.14 Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Jolanta 

Szewczun zamknęła obrady, wypowiadając formułę „Zamykam obrady XXI sesji 

Rady Powiatu Sztumskiego”. 
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Obrady trwały od godz. 15
00

 do godz. 18
40

. 

Przebieg sesji zarejestrowano na nośniku elektronicznym. 

Protokołowała: 

Inspektor Biura Rady 

Elżbieta Kufeldt    Przewodniczący Rady   

Powiatu Sztumskiego 

Jolanta Szewczun 
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Zapoznałam/em się z treścią Protokołu nr XXI/12: 

 

Cymerys Wojciech - ………………………… 

 

Dobis Tomasz - ………………………………. 

 

Domańska Elżbieta - …………………………. 

 

Downarowicz - ………………………………. 

 

Grzonka Janusz - ……………………………... 

 

Kania Józef - …………………………………. 

 

Mojecki Ryszard - ……………………………. 

 

Mazerski Ryszard - …………………………… 

 

Smoliński Zygmunt - …………………………. 

 

Stec Piotr - ……………………………………. 

 

Steinborn Bogumiła …………………………... 

 

Szmiłyk Irena - ……………………………….. 

Śrutkowska Beata - …………………………… 

Thiede Waldemar - ………………………….... 

Zwolenkiewicz Zbigniew - …………………… 

Żółtowski Mariusz - …………………………... 

 

 

 


